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Hlavac, Vaclav

From: Senat <senat-bounces@konference.cvut.cz> on behalf of Petracek, Vojtech 
<Vojtech.Petracek@cvut.cz>

Sent: 18 July, 2018 10:45
To: Hrubes; Ripka, Pavel; Labus, Ladislav; Jex, Igor; Michael Valasek; Dylevsky, Ivan; 

Jirina, Marcel; Jiri Maca; Janousek, Jan; Kolisko, Jiri; Svecova, Lenka; Drnek, Jiri; Ivan 
Štekl; Ferkl, Lukas; Gazda, Jan; Skvor, Zbynek; petr kordovský; Kohoutkova, Alena; 
Gabriela Achtenová; Janousek, Jan; Cislerova, Zdenka; Lucie Orgonikova; senat

Subject: [Senat CVUT] Informace k projektu RICAIP
Attachments: VYPORADANI_Korekce k textu business plánu projektu RICAIP ve verzi pro podáni k 

OPVVV výzvě.docx; ATT00001.txt

Vazene kolegyne, vazeni kolegove, 
 
rad bych vas informoval o vyvoji v otazce projektu RICAIP v poslednich dnech. 
 
Pro rekapitulaci: 
Projekt RICAIP je projekt podavany CIIRC, ktery by mel vytvorit distribuovane vyzkumne centrum pro prumyslovou vyrobu v 
prumyslu 4.0, centrum by melo byt na CVUT.  
Projekt ma 4 partnery, CVUT, VUT, DFKI, ZeMA (posledni 2 jsou nemecke ustavy) 
Projekt planuje zadat v listopadu o financovani v ramci H2020 teaming 2 vyzvy (cca 15 milionu Euro) na neinvesticni financovani 
a cca 45 milionu euro na investicni dofinancovani v ramci OPVVV vyzvy na kofinancovani H2020 teaming (pokud bude uspesny 
v H2020 vyzve). Rozdeleni investic je cca pul na pul mezi CVUT a VUT.  
Nyni (dnes 18.7.) je treba podat zadost do OPVVV yzvy, kde v prvnim kole musi byt predlozen business plan a plan investic a 
priblizna forma projektu pro H2020, aby MSMT mohlo vydat letter of commitment, ze v pripade zisku H2020 projektu bude 
financovat investice. MSMT potrebuje 85 prac. dnu na zhodnoceni navrhu a vytvoreni letter of recommendation.  
H2020 cast projektu se podava do 15.11. 2018. 
 
Forma textu navrhu a business planu nevyzaduje nyni (pro OPVVV) specifikaci ridici struktury centra a jeji implementace do 
CVUT (to byl v puvodnim navrhu zdroj zasadnich stretu, nebot navrh planoval vytvoreni nezavisle jednotky mimo CVUT, 
respektive omezoval pravomoci rektora vuci VS ustavu, obsahoval rovnez zasadni nepravdiva tvrzeni o CIIRC). Vznikla tedy 
dohoda, ze k pokusu o ziskani letter of recommendation bude predana verze Business planu a zadosti vyhybajici se ridici strukture 
a jeji implementaci a s opravenymi udaji. Po delsi debate, ktera skoncila dnes rano akceptaci mych pripominek a uprav v textu, je 
text grantove zadosti - podle mych znalosti - pravdivy a neobsahuje zadne kontroverzni formulace, ktere by nas vazaly pri urceni 
mozne formy implementace centra uvnitr CIIRC, je mozne tuto prvni cast projektu podat. 
 
 
Vzhledem k tomu, ze ani AS, ani KR nevedely az do konce cervna nic o existenci tak zasadniho projektu a jeho zamyslenych 
parametrech, bude treba, zbychom se v prubehu zari a rijna ve vsech organech CVUT zamysleli nad realizovatelnym usporadanim 
rizeni a implementace centra, ktere neprekroci zakon, neomezi pravomoc rektora vuci VS ustavu a nebude vytvaret asymetrii mezi 
VS ustavy v ramci CVUT. TAke nesmi vest k tomu, ze by byla omezena pravomoc AS a nebo aby doslo k oddeleni, ci jinemu 
uzavreni centra od CVUT/v ramci CVUT…   Toto jsou jiz ted jasne definovane okrajove podminky, ktere nemohou byt 
prekroceny, a jsou znamy nam vsem (viz moje predesle zpravy a navrhy reseni) a rovnez tymu pripravujicimu projekt H2020. 
Jiste najdeme reseni v ramci techto podminek a zaroven poskytujici to, co predpoklada vyzva, svuj funkcni navrh jsem jiz 
predlozil. 
Nyni mame cas vse projednat a napravit tak zasadni chybu, ze se to nestalo drive! Musime dusledne dbat na pravdivost udaju 
uvadenych v projektech a tedy i zde ! Toto nebylo dodrzeni v ramci projektu H2020 teaming faze I, ktery ve veci CIIRC obsahuje 
zasadne nepravdive skutecnosti v popisu CIIRC. Toto musi byt pro fazi 2 napraveno. 
 
 
Konecnym zasadnim okamzikem bude rozhodnuti o podani projektu H2020 (15.11.) Do teto doby musi byt vyjasneny vsechny 
body dulezite pro CVUT a splneny vsechny okrjave podminky. Pak bude mozno projekt podat a pripadne realizovat.  
 
 
V tuto chvili tedy davam souhlas s podanim OPVVV casti, ktera vlastne zatim vygeneruje jen letter of commitment (v pripade 
kladneho zhodnoceni), dalsi cast rozhodovani o centru RICAIP nas ceka po prazdninach, reseni ma vsak jiz ted jasne okrajove 
podminky, ktere neni mozno prekrocit, aby byl dodrzeny zakon, integrita skoly a pravda. Dodrzeni okrajovych podminek budu 
zasadne vyzadovat. 
 
Prikladam pro ilustraci vyporadani pripominek z dnesni noci, abyste si dokazali predstavit, co bylo nutno korigovat a proc: 
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Zaroven CIIRC na sebe pisemne vzal naklady na spolufinancovani 5% OPVVV casti projektu. 
 
 
Tolik tedy k objasneni soucasne situace, abychom meli vsichni jasno. Pripadne detaily ke komplikovanemu vyjednavacimu 
procesu a hledani reseni, ktere neomezi a neohrozi CVUT rad na vyzadani poskytnu. Shromazdil jsem k teto veci veskerou 
dokumentaci a komunikaci, ktere jsou pripraveny pro cleny KR, AS pro pripad reseni detailu situace, pripadne k podlozeni mych 
argumentu. 
 
Preji prijemne leto, 
 
S pozdravem 
 
 
Vojtech Petracek 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


